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Green product & environmental declaration 

綠色產品和環保承諾書 
Attention: TSE (NINGBO) CORPORATION 

                  No.189 Huangshan West Rd., Beilun District,  

                  Ningbo, Zhejiang, China 
 

The undersigned                                              (“Company”), as a supplier to TSE (NINGBO) CORPORATION, hereby 

certifies and guarantees that: 

1. All contents in this Declaration or any test report provide to TSE(NINGBO) CORPORATION are completely true, 

without any misleading, false statement, hide or omit; and 

2. All products supplied to TSE (NINGBO) CORPORATION shall not contain the banned substances or violate the 

relevant requirements, as mentioned in the “[the Environment Management Substances Standard] (Document No. 

EMS011)”. 

3. Company shall update the test reports and inform TSE (NINGBO) CORPORATION immediately if any changes of 

manufacturing locations, processes, raw material, component constructions or construction methodologies; and 

4. Company will indemnify and hold TSE (NINGBO) CORPORATION and its customers harmless from and against any 

all claims, damages, costs and expenses (including but not limited to reasonable attorneys’ fees) arising out of any non-

compliance with this Declaration. 

In this case of any discrepancies between the English version and Chinese version, the English version shall be governed. 
 

至:寧波興茂電子科技有限公司 

     中國. 浙江. 寧波市北侖區黃山西路 189 號 

本司  上海世朗塑胶粒子有限公司   作為寧波興茂電子科技有限公司之供應商，本公司確認並保證下列事項: 

1、 本公司所提供之本聲明書及任何化學試驗報告，其內容完全真實，無任何誤導、錯誤陳述、隱瞞及遺漏。 

2、 本公司所提供之所有產品，均未含有 [環境管理物質管理規範] (文件編號 EMS011)所提及之物質或違反其

相關要求。 

3、 本公司若有任何生產埸所、制程、原物料、零組件或組裝方法變更事項，應立即通知寧波興茂電子科技有

限公司並提提供更新后的化學檢測報告。 

4、 若有違反本聲明書之保證，導至寧波興茂電子科技有限公司及其客戶遭受任何第三人之求償或主張，本伺

將負擔全部因此所衍生之損害賠償責任及一切相關費用(包括但不限於必要之律師費用)。 

本聲明書之中英文版本，如其文義解釋上有分歧時，以英文版為準。 

Company (公司名稱) ：   上海世朗              Company Stamp (公司印章) 

      Authorized Representative (授權代表):                                               .          

      Title (職務):                                       .                  

     Signature (簽名):                                 .              

     Product Name (產品類型):                  . 

  Date (日期):                     . 


